

Pemajuan Desa

Pengajian Pemajuan Desa meliputi isu kritikal semasa dalam pembangunan termasuk kualiti hidup, sosio-ekonomi, kemiskinan, komunikasi media dan lain-lain. Ia telah menjadi salah satu fokus utama agenda kerajaan selaras dengan pelan strategik untuk membangunkan negara. Perhatian khusus diberikan kepada belia memandangkan sumbangan golongan ini kepada komuniti luar bandar, khususnya dalam bidang pertanian, adalah penting bagi pembangunan ekonomi dan kejayaan banyak negara membangun yang megah dengan populasi belia yang besar. Justeru, pembangunan belia luar bandar membantu untuk memastikan kesinambungan dan kelestarian bekalan makanan negara.

Pendidikan Komuniti dan Pembangunan

Pengajian Pendidikan Komuniti dan Pembangunan menawarkan pelajar siswazah pembelajaran dan penyelidikan saintifik berkaitan pembangunan individu dan kumpulan pada peringkat komuniti menggunakan rangkaian kaedah formal dan tidak formal. Tujuan program ini adalah untuk membangunkan kapasiti individu dan kumpulan, terutamanya belia, untuk meningkatkan kualiti hidup dan kesejahteraan komuniti.

Pengajian Kepimpinan

Pengajian Kepimpinan adalah berasaskan teori dan amalan kepimpinan dan kepengikutan. Program ini meliputi bidang penyelidikan dalam konteks organisasi dan komuniti. Program ini menawarkan peluang kepada pelajar siswazah untuk meneroka dan menyelidik pelbagai aspek kepimpinan (teori dan amalan) termasuk Kepimpinan Organisasi, Kepimpinan Pendidikan dan Kepimpinan dalam Kesejahteraan Komuniti.

Syarat Kemasukan

Program Master dengan Tesis

Pemohon perlu mempunyai Ijazah Sarjana Muda yang diiktiraf dalam bidang berkaitan:

- Minimum PNGK 2.75 ke atas atau setara; atau
- Mempunyai sekurang-kurangnya tiga tahun pengalaman bekerja dalam bidang yang berkaitan boleh dipertimbangkan untuk kemasukan

Program Doktor Falsafah dengan Tesis

- Pemohon perlu mempunyai Ijazah Master yang diiktiraf dalam bidang berkaitan.

Hubungi Kami



Pengarah
Institut Pengajian Sains Sosial (IPSAS)
Putra Infoport, Universiti Putra Malaysia
43400 UPM Serdang
Selangor Darul Ehsan
MALAYSIA

Tel : 03 8947.1872 (Pejabat Pengarah)
03 8947.1867 (Pertanyaan & Promosi)
Faks : 03 8947.1856
Emel : upmipsas@gmail.com
Laman Web : www.ipsas.upm.edu.my



IPSAS

Institut Pengajian Sains Sosial

MAKLUMAT KORPORAT

Mengenai Kami

Institut Pengajian Sains Sosial (IPSAS) beriltizam untuk mencapai kecemerlangan dalam penyelidikan dan pembangunan sains sosial, terutamanya bidang pembangunan belia.

Visi Kami

Menjadi pusat penyelidikan dan pembangunan tersohor menyumbang kepada kesejahteraan belia dan komuniti.

Misi Kami

Menyumbang kepada kesejahteraan belia dan komuniti menerusi penyelidikan, pengajian pasca siswazah dan khidmat profesional.

MATLAMAT KAMI

1. Menjadi pusat kesarjanaan dan khidmat profesional bereputasi dalam pembangunan belia dan komuniti.
2. Menghasilkan penyelidikan dan penerbitan berimpak tinggi dalam pembangunan belia dan komuniti.
3. Membina jaringan dan kerjasama mapan dengan industri dan komuniti.
4. Menghasilkan pasca siswazah berkualiti dalam bidang pengajian belia dan komuniti.

PENYELIDIKAN & KONSULTANSI

Program penyelidikan IPSAS berdasarkan kepada bidang pembangunan belia dan dibahagikan kepada tiga laborator. Setiap laborator diketuai oleh seorang Ketua laborator dan dianggotai oleh Felo Penyelidik, Pasca Doktor, Penyelidik Bersekutu, Pegawai Penyelidik dan Pegawai Penyelidik Sosial.

Laboratori Kesejahteraan & Kesihatan Sosial Belia

Laboratori Kesejahteraan & Kesihatan Sosial Belia menjalankan penyelidikan, bantuan teknikal dan aktiviti perundingan untuk kerajaan, bukan kerajaan, swasta dan komuniti. Fokus laborator adalah untuk menjana data saintifik dan pengetahuan baharu untuk meningkatkan kesejahteraan sosial belia dengan memberi tumpuan kepada kumpulan umur antara 15 hingga 30 tahun. Selain penyelidikan, laborator terlibat juga dalam menterjemahkan hasil penyelidikan ke dalam program dan polisi untuk golongan muda, pemegang-taruh dan komuniti bersama dengan agensi kerajaan, komuniti, organisasi berorientasi belia dan persatuan belia. Projek lepas dan semasa merangkumi penyelidikan dan perundingan dalam bidang penglibatan belia dan keterikatan komuniti, pembangunan keagamaan, pembangunan belia positif, kerja belia, pembentukan dasar pembangunan belia peringkat negeri dan nasional, dan tingkah laku belia berisiko.

Laboratori Kewarganegaraan & Kepimpinan Belia

Laboratori Kewarganegaraan & Kepimpinan Belia menjalankan penyelidikan, penglibatan komuniti dan aktiviti jalinan industri yang membantu membangun dan menyerlahkan kepimpinan belia dan potensi kewarganegaraan. Penekanan diberikan kepada usaha yang menyokong pencapaian belia dalam pengetahuan positif, kemahiran, sikap dan kompetensi kepimpinan dalam peringkat akar umbi, kebangsaan dan antarabangsa. Laborator juga bertujuan untuk membangunkan tingkah laku kewarganegaraan positif dalam belia melalui galakkan penyertaan belia dalam aktiviti awam ke arah menjadi warganegara dewasa yang dinamik dan menyumbang.

Laboratori Generasi Siber

Laboratori Generasi Siber memberi tumpuan penyelidikan terhadap belia dan teknologi dengan penekanan kepada penggunaan teknologi media untuk menyebarkan maklumat, penggunaan laman rangkaian sosial, pembangunan kemahiran ICT, menangani jurang digital di luar bandar dan membina set kemahiran media sosial. Laborator juga mengkaji kesan sosial dan psikologi penggunaan Internet, interaksi manusia-komputer, komunikasi politik, dan pengaruh ICT terhadap hubungan sosial, psikologi dan ekonomi. Penemuan ini digunakan sebagai input pembangunan polisi dan program, termasuk program intervensi yang bertujuan menggalakkan dan meningkatkan penggunaan ICT yang konstruktif dalam kalangan belia. Matlamat ini adalah selari dengan matlamat kerajaan untuk membentuk 'generasi siber' golongan muda Malaysia yang berpendidikan dan berkemahiran dalam bidang ICT.

PENGAJIAN SISWAZAH

IPSAS menawarkan program pengajian siswazah pada peringkat Master (dengan tesis) dan Doktor Falsafah (PhD). Penawaran program ini dibuat melalui Sekolah Pengajian Siswazah (SPS), Universiti Putra Malaysia. Terdapat empat (4) pilihan bidang pengajian.

Pengajian Belia

Pengajian Belia memberi tumpuan kepada pembangunan belia dari awal remaja hingga dewasa muda. Berdasarkan literatur sejarah, budaya, sosiologi, psikologi, politik dan pendidikan yang relevan, program Pengajian Belia menekankan pendekatan pembangunan belia positif (PYD). Melalui perspektif ekosistem, pelajar siswazah belajar tentang pembangunan belia dari perspektif individu, keluarga, komuniti, dan masyarakat, pada peringkat tempatan dan antarabangsa. Program dalam Pengajian Belia juga merangkumi peranan latihan dan pembangunan belia sebagai strategi untuk mobilisasi komuniti dan pembangunan negara.